
Zápis ze zasedání AS ZF JU ze dne 13.5.2005  
 
Přítomni (bez titulů): Kukačka, Suchý, Klufová, Rolínek, Hladký,  Růžička, Hasman, 

Vaníček, Hrubý 
Nepřítomni: Ondr (omluven), Baxa, Holec (omluven), McAvoy, Vořechovská, Kundrát 
Hosté: prof. Ing. Hrabánková, CSc., proděkanka Škodová – Parmová, Ing. Květoun 
  
 
 
Program: 
 

1. Projednávání Rozboru hospodaření fakulty za rok 2004 a Návrhu rozpočtu ZF JU 
pro rok 2005 

2. různé 
 

ad 1) Paní děkanka pronesla úvodní slovo k Rozboru hospodaření ZF JU za rok 2004 a 
navrhovanému rozpočtu fakulty pro rok 2005. Informovala především o tom, že 
rozpočet kateder byla navýšen o 1 mil. Kč.  Své aktivity v rámci školního statku si 
budou hradit zainteresované katedry samostatně z peněz, o které jim byl navýšen 
rozpočet. 
 
Hlasování o schválení Rozboru hospodaření za rok 2004: jednomyslně schválen 
 
Tajemník fakulty  uvedl podrobně návrh rozpočtu fakulty pro rok 2005. V rámci 
navazující diskuse zazněly tyto názory (bez titulů): 
Hladký – vycházet z toho, že peníze generují studenti; navrhuje, aby byly režie 

zahrnuty do nákladů jednotlivých kateder 
Škodová – Parmová – uvedla, že v současné době existují tři verze systému pro 

rozdělování peněz mezi katedry 
Klufová – ty katedry, které obsluhují současně ekonomické i technologické 

studenty jsou znevýhodněny použitým koeficientem 2,25 pro 
technologické katedry 

 
V rámci další diskuse bylo rozhodnuto o vytvoření komise pro otázky rozpočtu kateder 
ve složení (bez titulů): tajemník fakulty, děkanka, Suchý, Ondr, Hrubý, Krutina, Hladký, 
Rolínek, která se sejde k projednání problematiky 18.5. v 8.30 v kanceláři paní děkanky.  
 
 
 
 
 
 
 
Č. Budějovice, 13.5. 2005     zapsala: R. Klufová  
  


